
Elevrådsmøte 20.04.2022 

Til stede: 

10 kl: Christian Anstensen, leder og Ada Kilen Grønnlund, vara. 

9 kl: Sigrid Buer, referent/sekretær. 

8 kl: Amalie hansesæter, medlem og Ulrik Arnesen, medlem. 

Ole Bjørn Tjugen, lærerkontakt i elevrådet. 

Sak 1: Fellestur___ 

Rune Aasgård har snakket med rektor og vi har fått svar på at 8 og 9 kan få Oslotur(9.juni).  

Vi ønsker også en skogtur eller utedag for hele ungdomskolen der foreldre kan kjøre og være med 

hvis det er nødvendig. 

OBT skal ta det opp med lærerne og se hvordan vi skal få det til, også blir det bare å planlegge tur. 

Sak 2: Ikke lekser___ 

Denne saken har vært oppe veldig lenge og det har alltid blir konkludert med at det ikke går. Da 

måtte vi ha forandra på veldig mye generelt på skolen og det går mest sannsynlig ikke. 

Sak 3: Kunst og handverk dag for 10___ 

Det er mange i 10 som har behov for en dag de kan jobbe med fordypnings-oppgaven i kunst og 

handverk. OBT skal snakke med lærerne og må finne ut om de kan gi fra seg sine timer den dagen.  

Sak 4: Tale på 17. mai___ 

Leder Christian Anstensen er klar for å holde 17. mai tale på eldresenteret den 17. mai. 

Sak 5: Lov med tyggegummi___ 

Alle på ungdomskolen ønsker at det er lov å tygge tyggegummi. Lærerne er redde for at det skal 

havne masse tyggegummi rundt om på skolen. Sammen med lærerne kunne vi ungdommer ha 

forhandla oss fram til en grei avtale, men det får bli diskutert om muligheten er der. 

Sak 6: Mer mat i kantina___ 

Flere ønsket mer tilbud til mat i kantina den onsdagen vi har kantine. Vi diskuterte det i elevrådet og 

vi kom fram til at det er litt dumt når vi har tilbud til å gå på butikken hver dag. Og når det mest 

sannsynlig er billigere på butikken fordi kantina må øke prisen på varene de selger, og da gir det 

mening at det ikke blir så populært å kjøpe ting i kantina. 

Sigrid Buer, referent. 

 

Sigrid Buer, referent. 

 

 

 


